



March 2024 became a landmark month for NoLoWineGuide. We embarked on an exciting journey to the ProWein Trade Show in Düsseldorf. Our goal was clear. We aimed to immerse ourselves in the No/Low wine movement. This trend is quietly revolutionizing the wine industry. NoLoWineGuide at ProWein 2024 summary is here:

At ProWein, the world's leading wine fair, we had a front-row seat to innovation. Here, winemakers and brands from across the globe gather. They showcase the latest in wine. Yet, our focus was on something special. We were there for the No/Low wines. These wines are making waves for their minimal alcohol content.

Why this focus? The No/Low wine movement is not just a trend. It's a shift in how we think about wine. Health and wellness are at its core. People everywhere are seeking enjoyable ways to reduce alcohol intake. No/Low wines offer this. They bring the complexity and joy of wine, with less or no alcohol.

FR : Mars 2024 a été un mois marquant pour NoLoWineGuide. Nous avons entrepris un voyage passionnant vers le salon ProWein de Düsseldorf. Notre objectif était clair. Nous voulions nous immerger dans le mouvement du vin No/Low. Cette tendance est en train de révolutionner discrètement l'industrie du vin. Le résumé du NoLoWineGuide at ProWein 2024 est ici :

À ProWein, le plus grand salon du vin au monde, nous étions aux premières loges de l'innovation. Ici, les viticulteurs et les marques du monde entier se réunissent. Ils présentent les dernières nouveautés en matière de vin. Pourtant, notre attention s'est portée sur quelque chose de particulier. Nous étions là pour les vins No/Low. Ces vins font parler d'eux en raison de leur teneur minimale en alcool.

Pourquoi cette attention ? Le mouvement des vins No/Low n'est pas une simple tendance. Il s'agit d'un changement dans notre façon de concevoir le vin. La santé et le bien-être sont au cœur de ce mouvement. Partout, les gens cherchent des moyens agréables de réduire leur consommation d'alcool. C'est ce que proposent les vins No/Low. Ils apportent la complexité et la joie du vin, avec moins ou pas d'alcool.



**ProWein 2024
Düsseldorf**

NoLoWineGuide at ProWein 2024 – Producta Vignobles

Producta Vignobles (France):

This esteemed group from Bordeaux has long been celebrated in the wine world, presenting various choices for countless years. Keenly aware of shifting tastes, they've unveiled "La vie en Zero," their latest innovation tailored to meet modern demands. Despite being a newcomer, this product has swiftly gained traction, resonating with consumers seeking quality No/Low options. "La vie en Zero" embodies the group's dedication to adapting and growing with its audience. Seamlessly integrating into the market with its unique appeal. This addition not only enriches their portfolio but also solidifies their position... As a forward-thinking leader in the industry, committed to offering diverse and contemporary wine experiences.

FR: Ce groupe bordelais réputé est célébré depuis longtemps dans le monde du vin, où il propose des choix variés depuis de nombreuses années. Conscient de l'évolution des goûts, il a dévoilé "La vie en Zéro", sa dernière innovation conçue pour répondre aux exigences modernes. Bien qu'il s'agisse d'un nouveau venu, ce produit a rapidement gagné en popularité, trouvant un écho auprès des consommateurs à la recherche d'options No/Low de qualité. "La vie en Zero" incarne la volonté du groupe de s'adapter et d'évoluer avec son public. Elle s'intègre parfaitement au marché grâce à son attrait unique. Cet ajout enrichit non seulement leur portefeuille, mais consolide également leur position... en tant que leader avant-gardiste de l'industrie, engagé à offrir des expériences viticoles diverses et contemporaines.